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„Poštovani gospodine zamjeniče ministra, gospodo generali, oficiri, vojnici i uvaženi 
predstavnici diplomatskog kora, draga braćo i sestre, sve vas pozdravljam 
zajedničkim pozdravom mira: Mir Božiji-Hristos se rodi! Gospod Isus Hristos došao 
je na ovaj svijet da pomogne palom čovjeku da nađe svoj put, pravi put bogotražitelja. 
Hristos se rodio u skromnosti, u jednoj štali. Tiho i skromno za naše tjelesne oči, ali 
poput munje nebeske za naš duhovni vid. Njega ne poštuju samo hrišćani, nego i 
predstavnici islama, na drugi način, kao velikog proroka. „Mir svoj dajem vam“, riječi 
su Gospoda Isusa Hrista. Biti graditelj mira, znači donositi sreću čovječanstvu. Biti 
graditelj mira, znači donositi radost u srca i duše ljudi. Hristos Sveblagi je došao na 
ovaj svijet, ne da donese rat nego mir. Rat je donio grijehu, ali ne oružijem i mačem. 
Kada je apostol Petar izvadio mač iz svojih korica braneći Hrista u Getsimanskom 
vrtu, Sveblagi Gospod je rekao: „Vrati mač svoj u korice, jer ko se mača lati od mača 
će i poginuti“, istakao je vladika Vasilije i dodao:„Slava Bogu na visinama, a među 
ljudima mir i dobra volja“, anđeoska je pjesma koja se čula kada se Hristos rodio. Ta 
pjesma se čuje i danas u danima božićnje radosti, a neka Gospod Bog da da ona 
neprestano bude na našim usnama. Danas je mir i dobra volja, koja je temelj za 
gradnju mira, naša velika želja kao bogotražitelja. Na žalost u cijelom čovječanstvu 
više ima nemira, ratnih sukoba i krvoprolića. Oružane snage Bosne i Hercegovine 
jedan su lijep primjer pravog suživota. Ne volim izraz „tolerancija“ jer kad neko 
nekome kaže da ga toleriše, to znači da ga trpi kao nužno zlo. Oružane snage su, 
ponavljam, prelijep primjer suživota u različitosti. Ako jedna domaćica u svoj stan 
unese jedan buket istoga cvijeća, to je jedna monotonija mirisa. Ako unese buket sa 
raznovrsnim cvjetovima, onda je to prava ljepota. Svaki cvijet lijepo miriše, ali 
najljepše mirišu kada su zajedno u buketu. Tako i u ovoj sveopštoj raznolikosti, u 
ovome što nas ponekada kao ljude možda razdvaja, mi imamo jedinstvo misli, duha, 
akcije. Čestitajući ovaj praznik, ranije praznike rimokatolicima, Novu godinu 
prethodnu i ovu koja dolazi, čestitajući hidžretsku i jevrejsku Novu godinu, želim 
svima izobilje nebeskih dobara, mira u srcima i dušama. Kada stvorimo mir u srcu i 
duši, onda ćemo taj mir moći dijeliti drugima. Čestitam pripadnicima Srpske 
Pravoslavne Crkve veliki praznik mira i dobrote sa pozdravom Mir Božiji-Hristos se 
rodi! Neka se mir Božiji zacari na cijeloj kugli zemaljskoj a neka Bog ne zaobiđe nas 
sa svojim anđelima mira na prostorima BiH. Živjeli i Bog vas blagoslovio“. 


